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"Can Antaviana és I'exemple
de què internet ha fet

possible Ia descentralit zaci6"
Bo6enc de soca-rel, Xad
Pastó (19681 parla pausat I

som¡lent. Ésel gerent d'una
emp de rcfeÈmla a

totacatalunya,alcapd nt
d'un equlp de dlssenyados
gràfrc, prcg¡amador I plo'
feslonals dalt ntvell. Ens

confusa que un cop s'ha
eñoltat de perones de ta-
lent, allò més dlñ¡ll és saber
gestlonar-lo. I ell se'n surt.
www,anfurtbna.øt

Vostè té formocitó filolò'
gicø. Com vo acabar en el
món ¡tels webs i {internet?
Vaig tornar d'èstudiar amb

certa -sensació' de desen-

cant. A Barcelona hi havia dè

tot, i al poble no gran cosa.

Just aleshores ens vam assabentar que a Lleida

s'havia creat el primer servidor d'internet' Parlo

del 1995. Vam tenir la intu¡'ció que allò seria el

futur, que permetria fer coses des dbn fos per

on fos. És_aleshores que va nèixer el concepte

glocal.Vam començar a aprendre a fer webs i al

cap d'un any.va néixer Can Antaviana'

Sempre hd estdt molt aneløt a les Gorrigues.

Tots els que vam tornar a les Borges després

d'haver estudiat sentíem un deute -romàntic, si

tu vols- de retornar a la comarca allò que havia

invertit en nosaltres. Vam començar a tenir pro-
jectes associatius a nivell comarcal, les Garrigues

estava molt desvertebrada, aleshores. I vam po-

der fer coses molt interessants,'com lAteheu Po-

pular Garriguenc. De fet, vam construir la seua

web, quan a l'estat només

n'hi havia una desena (rìu).

Mentre estudiova vostè va
poder conéixer les primeres

espases de la literotura ca'
tolana.
Tenia un amic que es dedi-
cava a fer entrevistes i m'hi
vaig apuntar. Vam poder

conèixer Pedrolo, Martí i

Pol, Vázquez Montalbán,
Raimon, Tísner, Calders...

per nosaltres, tan joves, va

ser una eiperiència enriqui-
dora, brutal. Amb Calders

i Tísner hi vam fer una cer-

ta amistat. Can Antaviana

deu el seu nqm a un conte

de Calders. Jo crec que vaig

aprendre més fora de classe

que dins!

Què leu ø Cøn Antaviona?
Ens ocupem de tot allò que funciona a través de

la xana: fem webs, ¡ntranets, assessorament de

comunicació en xaD@, programes a mida per a

les empreses, consultoria... ,

Con Antovíano és unø empresd pionero.

Penso que sí. Portem vint anys treballant a nivell

nacional. I sempre des de les Borges. lnternet ha

fet més per la descentralització que la majoria

d'iniciatives polítiques. Carì Antaviana n'és un

exemple.
Tombé d íynpliroció omb el territorí,
Hem intentat fer comorca i també país; des de

les Borges hem eitat responsables de bona part

de la imatge corporativa de IANC. I continuem

col.laborant...

un privilegi. Vaig aprendre

Parlar amb Pedrolo, MartÍ i
Pol, Tísner, Calders... va ser

més fora de classe que dins!


